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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Απόσπασμα της 

Αριθμ. Συνεδρίασης:   22 / 29-09-2021

Αριθμ. Απόφασης:       256 / 2021

 

ΘΕΜΑ:  Τροποποίηση  της  αριθ.  665/2012  κανονιστικής  απόφασης  του  Δημοτικού

Συμβουλίου περί ¨Τροποποίησης κανονισμού δράσεων, χρήσης πεζοδρόμων,

πεζοδρομίων, πλατειών και κοινόχρηστων χώρων¨.  

  
   Στις Σέρρες και στην ΔΗ.Κ.Ε. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. (αίθουσα θεάτρου ΑΣΤΕΡΙΑ), σήμερα την 29η 

του μηνός ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ του έτους 2021, ημέρα της εβδομάδος ΤΕΤΑΡΤΗ και ώρα 

19:00, έλαβε χώρα η τακτική κεκλεισμένων των θυρών συνεδρίαση του Δημοτικού 

Συμβουλίου Σερρών, σύμφωνα με το άρθρο 10 της από 11-03-2020 πράξης Νομοθετικού 

περιεχομένου (μέτρα αποφυγής της διάδοσης του Κορωναϊού COVID – 19) (ΦΕΚ Α' 

55/11-03-2020) και  τις υπ’ αριθμ. 18318/13-03-2020, 40/20930/31-03-2020 και 61/ΔΙΔΑΔ/

Φ.69/182/οικ.17896/20-09-2021 εγκυκλίους του Υπουργείου Εσωτερικών, κατόπιν της 

αριθμ. 22/23-09-2021 έγγραφης πρόσκλησης του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που 

επιδόθηκε σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 74 

του Ν. 4555/2018 (ΦΕΚ 133/19-07-2018 τ.Α’) «Πρόγραμμα Κλεισθένης I». 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόμιμη απαρτία, σύμφωνα με τις διατάξεις της 

παρ. 2 του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006, δεδομένου ότι σε σύνολο 41 Δημοτικών 

Συμβούλων, παρόντες ήταν 33, δηλαδή:
ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Κατιρτζόγλου Βασίλειος (Πρόεδρος Δ.Σ.) Μιχτσόγλου Δημήτριος

Μπουρβάνης Ζαχαρίας

Μερετούδης Δημήτριος (Γραμματέας Δ.Σ.) Νυχτοπάτης Γεώργιος

Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη

Γάτσιος Ιωάννης Πάνου Σωτηρία

Γεωργούλας Αντώνιος Παπαβασιλείου Βασίλειος

Γκότσης Ηλίας

Δεσποτίδης Ιωάννης Ρίζος Σάββας

Δινάκης Κωνσταντίνος

Δούκας Γεώργιος Ταΐρης Γεώργιος

Δρίγκα Χρυσούλα Τερζής Βασίλειος

Ηλιοπούλου Σταλακτή Τουρτούρας Ιωάννης

Φαρμάκης Παύλος

Καδής Γεώργιος Φωτιάδης Γεώργιος

Φωτιάδης Στέφανος

Καρακολίδης Παναγιώτης Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος

Καρασουλτάνη - Σιάκκα Χρυσούλα

Καρυπίδης Παύλος

Ματθαίου Γεώργιος Χράπας Παντελής

Μητλιάγκα Βαρβάρα Χρυσανθίδης Βασίλειος

Μισιρλής Σπυρίδων
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  Παρόντες  (συνδεδεμένοι)  μέσω της  ηλεκτρονικής  πλατφόρμας  τηλεδιασκέψεων

WEBEX,  ήταν  οι  Δημ.  Σύμβουλοι  κ.κ.:  Ηλιοπούλου  Σταλακτή,  Καρακολίδης

Παναγιώτης,  Καρασουλτάνη  Χρυσούλα,  Καρυπίδης  Παύλος,  Ματθαίου  Γεώργιος,

Μπουρβάνης Ζαχαρίας, Παλάζη - Τσοχατζίδη Χρυσάνθη και Φωτιάδης Γεώργιος.

 Ο  Δημ.  Σύμβουλος  κ.  Δεσποτίδης  Ιωάννης,  ήταν  συνδεδεμένος  μέσω  της

ηλεκτρονικής πλατφόρμας τηλεδιασκέψεων WEBEX, λόγω πρόσφατης χειρουργικής

επέμβασης (κλινήρης). 

ΑΠΟΝΤΕΣ:  1.  Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), 2.  Αραμπατζής Θεόδωρος,

3. Ιλανίδου Δέσποινα, 4. Καλώτα Παναγιώτα, 5. Παπαφωτίου Αριάδνη, 6. Σιαμάγκας

Δημήτριος, 7. Χαραλαμπίδου Παρθένα, 8. Χατζηδημητρίου Ιωάννης.

   Οι Πρόεδροι των Συμβουλίων των Τοπικών και Δημοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 74 του Ν.  4555/2018 και παρών

ήταν  μόνο  ο  κ.  Βαφειάδης  Μιχαήλ,  πρόεδρος  της  Τ.Κ.  Σκουτάρεως,  ο  οποίος

προσήλθε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 4ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

  Ο Πρόεδρος  του Δ.Σ.,  μετά την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη του

Δημοτικού  Συμβουλίου,  στην  οποία  ήταν  παρών  ο  Δήμαρχος  κ.  Χρυσάφης

Αλέξανδρος, που κλήθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 74 του Ν.

4555/2018.   

 

   Ακολούθως ενημέρωσε το Σώμα για τον τρόπο που θα διεξάγονται οι συνεδριάσεις

κατά  τη  χρονική  περίοδο  που  ισχύουν  τα  μέτρα  αποφυγής  της  διάδοσης  του

Κορωναϊού  COVID  –  19 (ΦΕΚ  Α'  55/11-03-2020)  είτε  δια  περιφοράς,  είτε  δια

τηλεδιάσκεψης με κάθε πρόσφορο τηλεπικοινωνιακό μέσο, είτε κεκλεισμένων των

θυρών καθώς και για τη νέα νομοθεσία των μεικτών συνεδριάσεων.

-  Κατόπιν  ενημέρωσε  το  Σώμα  για  την  λήψη  της  υπ’  αριθμ.  252/22-09-2021

απόφασης που ελήφθη δια περιφοράς στην 21η συνεδρίαση του Δημ. Συμβουλίου.

  Πριν την έναρξη συζήτησης των θεμάτων, έγιναν ερωτήματα προς τη Δημοτική

Αρχή και δόθηκαν απαντήσεις από τον κ. Δήμαρχο σχετικά με την χρηματοδότηση

των ΚΔΑΠ της Κ.Ε.ΔΗ.Σ. καθώς και για τη μέριμνα του Δήμου όσον αφορά την

απασχόληση των εργαζομένων σε συγκεκριμένες δομές.  

   Στη συνέχεια ο κ. Δήμαρχος ανέφερε τις ενέργειες που είναι σε εξέλιξη όσον αφορά

τη  δημιουργία-κατασκευή  του  Περιβαλλοντικού,  Εκπαιδευτικού,  Τουριστικού,

Πολιτιστικού Πάρκου Σερρών (EDEN PROJECT SERRES). 

• Οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ.:

- Δεσποτίδης Ιωάννης, προσήλθε (συνδέθηκε) κατά τη διάρκεια συζήτησης του 4ου

θέματος της ημερήσιας διάταξης.

-  Ρίζος  Σάββας,  προσήλθε  κατά  τη  διάρκεια  συζήτησης  του  11ου θέματος  της

ημερήσιας διάταξης.

-  Καρυπίδης Παύλος, προσήλθε (συνδέθηκε) κατά τη διάρκεια συζήτησης του 17ου

θέματος της ημερήσιας διάταξης.

-  Πάνου  Σωτηρία,  αποχώρησε  κατά  τη  διάρκεια  συζήτησης  του  4ου θέματος  της

ημερήσιας διάταξης.
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-  Γάτσιος  Ιωάννης,  Δούκας  Γεώργιος,  Καδής  Γεώργιος,  Μιχτσόγλου  Δημήτριος,

Τερζής  Βασίλειος  και Τουρτούρας  Ιωάννης,  αποχώρησαν  κατά  τη  διάρκεια

συζήτησης του 5ου θέματος της ημερήσιας διάταξης.

  Το  Δημοτικό  Συμβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο  4ο θέμα  της

ημερήσιας διάταξης, ύστερα από: 

α) την υπ’ αριθμ. 31428/23-9-2021 εισήγηση  του Τμ. Αδειοδοτήσεων & Ρύθμισης

Εμπ/κών Δραστηριοτήτων του Δήμου, που έχει ως εξής:

    « Έχοντας υπόψη:

1. Το άρθρο 79 του Ν. 3463/2006 (¨Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων¨)

περί Κανονιστικών αποφάσεων.

2. Το άρθρο 73 του Ν. 3852/2010 (¨Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της

Αποκεντρωμένης Διοίκησης − Πρόγραμμα Καλλικράτης¨).

3.  Την  αριθ.  665/2012  κανονιστική  απόφαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  περί

¨Τροποποίησης κανονισμού δράσεων, χρήσης πεζοδρόμων, πεζοδρομίων, πλατειών

και κοινόχρηστων χώρων¨ όπως τροποποιήθηκε και ισχύει.

4.  Την  από  20/7/2021  νέα  εντολή  για  τροποποίηση  της  ανωτέρω  κανονιστικής

απόφασης.

5. Την αριθ. 24/2021 απόφαση του συμβουλίου της Δημοτικής Κοινότητας  Σερρών

με θέμα “γνωμοδότηση σχετικά με τροποποίηση της  αριθ. 665/2012 κανονιστικής

απόφασης του  Δημοτικού Συμβουλίου περί ¨Τροποποίησης κανονισμού δράσεων,

χρήσης πεζοδρόμων, πεζοδρομίων, πλατειών και κοινόχρηστων χώρων¨”.

6. Την αριθ. 10/2021 γνωμοδότηση της Δημοτικής Επιτροπής Διαβούλευσης Σερρών

με θέμα “γνωμοδότηση σχετικά με τροποποίηση της  αριθ. 665/2012 απόφασης του

Δημοτικού  Συμβουλίου  περί  ¨Τροποποίησης  κανονισμού  δράσεων,  χρήσης

πεζοδρόμων, πεζοδρομίων, πλατειών και κοινόχρηστων χώρων¨”.

7. Την αριθ.  82/2021 γνωμοδότηση της Επιτροπής Ποιότητας Ζωής για το ίδιο θέμα

με την οποία αποφάσισε ομόφωνα και γνωμοδοτεί θετικά ως προς την τροποποίηση

της αριθ. 665/2012 κανονιστικής απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου σχετικά με

ποια τμήματα της πλατείας θα αφαιρεθούν ως προς την ανάπτυξη τραπεζοκαθισμά-

των.

  Παρακαλούμε  για  τη  λήψη  απόφασης  σχετικά  με  την  τροποποίηση  της  αριθ.

665/2012 κανονιστικής απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου ως προς το σκέλος που

αφορά τα τμήματα των κοινοχρήστων χώρων της πλατείας Ελευθερίας που δύναται

να  παραχωρηθούν  κατά  χρήση  για  την  ανάπτυξη  τραπεζοκαθισμάτων  και  πιο

συγκεκριμένα για την απαγόρευση ή μη της ανάπτυξης τραπεζοκαθισμάτων, σταντ,

εμπορευμάτων και άλλων αντικειμένων και στοιχείων εντός του χώρου της πλατείας

Ελευθερίας όπως αποτυπώνεται στο συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα »   και 

β)  την  υπ’  αριθμ.  32083/29-9-2021  αίτηση  της  ομορρύθμου  εταιρείας  με  την

επωνυμία ¨ΕΣΤΙΑΣΗ Ο.Ε.¨.  

και σχετική συζήτηση, κατά την οποία το λόγο πήρε ο αντιδήμαρχος κ.  Μισιρλής

Σπυρίδων,  ο  οποίος  αναλύοντας  την  εισήγηση  διευκρίνισε  ότι  η  συγκεκριμένη

τροποποίηση  της  κανονιστικής  αφορά  αποκλειστικά  και  μόνο  στο  εσωτερικό  της

πλατείας  Ελευθερίας.  Ανέφερε  ότι“Λαμβάνοντας  υπόψη  τις  γνωμοδοτήσεις  των

Συλλογικών  Οργάνων,  της  Ποιότητας  Ζωής,  της  Επιτροπής  Διαβούλευσης  και  της

Δημοτικής  Κοινότητας  Σερρών  του  Δήμου  Σερρών,  με  τις  οποίες  συντασσόμαστε,
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εισηγούμαστε την μη ανάπτυξη  τραπεζοκαθισμάτων από τον Ιανουάριο του 2022  σε

τρεις  εισόδους  της  πλατείας  Ελευθερίας.  Θέλουμε  μια  πλατεία  για  όλο  τον  κόσμο,

μεγάλη, ελεύθερη, έναν πολυχώρο για τα παιδιά”.  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του Δ.Σ. έδωσε το λόγο στον αντιπρόσωπο της εταιρείας με

την επωνυμία ¨ΕΣΤΙΑΣΗ Ο.Ε.¨ κ.  Σιαμπάνη Σταύρο,  ο οποίος επεσήμανε  ότι  το

κατάστημα και ο χώρος ανάπτυξης των τραπεζοκαθισμάτων λειτουργούν εδώ και 18

χρόνια με επίσημες αποφάσεις από κρατικούς φορείς του Δημοσίου. Αναλύοντας τις

θέσεις  της  επιχείρησης,  ζήτησε  την  αναβολή  της  συζήτησης  του  θέματος,  καθώς

θίγεται  οικονομικά  η  επιχείρηση  εάν  ψηφιστεί  η  συγκεκριμένη  τροποποίηση  της

Κανονιστικής.  Τόνισε  ότι  το  70%  του  τζίρου  της  εταιρείας  προέρχεται  από  την

πλατεία. Στην περίπτωση που ψηφιστεί η συγκεκριμένη κανονιστική η επιχείρηση θα

αναγκαστεί να κλείσει. Καταλήγοντας επεσήμανε ότι η εταιρεία επιφυλάσσεται για

κάθε νόμιμη ενέργεια.

Στη συνέχεια τοποθετήθηκε ο Δημ. Σύμβουλος κ. Φωτιάδης Στέφανος, λέγοντας ότι

“τα σχέδια της πλατείας  Ελευθερίας  είναι παρωχημένα και παλιά και θα πρέπει  να

τροποποιηθούν,  να  προσαρμοσθούν  στο  σήμερα,  διότι  με  το  πέρασμα  των  χρόνων

έγιναν προσθήκες και εργασίες. Η πλατεία με τη συγκεκριμένη μορφή δεν υφίσταται,

και  θα πρέπει  να  γίνει  εκ  νέου μελέτη,  η οποία  θα πρέπει  να  έχει  το  στοιχείο  της

δικαιοσύνης.  Περιπτωσιακή ή γεωγραφικά μερικευμένη αντιμετώπιση δεν πρέπει  να

γίνει. Για μας, η κανονιστική θα πρέπει να περικλείει το όραμα της Δημοτικής Αρχής,

και να απευθύνεται οριζόντια προς όλους τους επιχειρηματίες – δημότες. Συμφωνούμε

με το όραμα μιας μεγάλης ενιαίας πλατείας ελεύθερης στους δημότες, στις δράσεις, με

την έννοια σ’ αυτό που ονομάζουμε  από την αρχαιότητα ¨αρχαία αγορά¨, δηλαδή του

ελεύθερου  δημόσιου  χώρου,  ανοιχτού  προς  όλους  τους  πολίτες”.  Καταλήγοντας,

υποστήριξε  ότι  συμφωνούν  στην  απελευθέρωση  της  πλατείας  στο  σύνολό  της,

προτείνοντας όμως την αναβολή του θέματος προκειμένου να εισαχθεί εκ νέου στο

δημοτικό συμβούλιο μετά το τέλος της πανδημίας σε μία γενικευμένη κανονιστική

απόφαση  ανάπλασης του  αστικού  περιβάλλοντος.  Τόνισε  ότι  “Σύμφωνα  με  τους

παραπάνω λόγους είμαστε αρνητικοί στο να ψηφίσουμε τη συγκεκριμένη εισήγηση και

εμμένουμε στην πρότασή μας, δηλαδή την αναβολή του θέματος ζητώντας η πρόταση

αυτή να τεθεί  σε ψηφοφορία”.            

Στη  συνέχεια  το  λόγο  πήρε  ο  Δημ.  Σύμβουλος  κ.  Παύλος  Φαρμάκης,  ο  οποίος

συμφώνησε με τις τοποθετήσεις του κ. Φωτιάδη, τονίζοντας ότι η παράταξή του δεν

μπορεί να ψηφίσει την συγκεκριμένη εισήγηση εφόσον η κανονιστική στοχεύει σε

ένα μόνο μέρος της πλατείας. Συμφωνούν με το αίτημα της τροποποίησης αλλά για

τους λόγους που προαναφέρθηκαν στη συνεδρίαση, δεν μπορούν να το ψηφίσουν.

 

 Κατόπιν, το λόγο πήρε ο κ. Δήμαρχος, τονίζοντας ότι  “τη δεδομένη χρονική στιγμή

το Σώμα βρίσκεται  μπροστά σε μία πρόκληση. Να ανοίξουν οι  Δημόσιοι  χώροι,  οι

Πλατείες με τη διαδικασία που ορίζει ο νόμος. Είναι μία δυναμική διαδικασία που δεν

ξεκίνησε  τώρα  καθώς  έχει  γνωμοδοτηθεί  ομόφωνα  από  Συλλογικά  Όργανα  που

προηγήθηκαν  (Ποιότητας  Ζωής,  Επιτροπής  Διαβούλευσης,  Δημοτική  Κοινότητα

Σερρών  του  Δήμου  Σερρών),  τα  οποία  απαρτίζονται  και  από  αντιπροσώπους  της

αντιπολίτευσης και πολίτες της πόλης των Σερρών, εκφράζοντας τη θέληση του μέσου

Σερραίου δημότη στο άνοιγμα της Πλατείας Ελευθερίας η οποία είναι προσδιορισμένη

τοπογραφικά. Υπάρχει νόμιμη χάραξη των ορίων της πλατείας ανεξάρτητα αν όλοι τη

θεωρούν ενιαία.  Είναι   συγκεκριμένη. Σαφώς περιμετρικά της θα υπάρξει εστίαση με

ανάπτυξη  τραπεζοκαθισμάτων,  όπως  προσδιορίζεται  από  τα  σχέδια.  Κατανοώ

απόλυτα,  την  αγωνία  την  αντίθεση  και  τον  προβληματισμό  της  συγκεκριμένης
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επιχείρησης η οποία δραστηριοποιείται χρόνια στο χώρο αλλά θα πρέπει να πάρουμε

αποφάσεις και να βάλουμε τη σφραγίδα μας σε αυτό που θέλουν οι πολίτες. Μακάρι να

ήταν όλα ευχάριστα. Η αλλαγή που θα επέλθει, θα αφορά το εσωτερικό της πλατείας

και μόνο το δημοτικό συμβούλιο μπορεί να πάρει απόφαση για το συγκεκριμένο θέμα.

Ειδικά αυτή η δημοτική αρχή έχει δείξει τόση ευαισθησία στα καταστήματα εστίασης με

πολλές  διευκολύνσεις  στους  ιδιοκτήτες,  αντιλαμβανόμενη  την  οικονομική  δυσχέρεια

που προκλήθηκε μέσω της πανδημίας (covid-19).  Προφανώς η καταστρατήγηση των

παροχών που έχουμε δώσει ως Δήμος, εν μέσω της κρίσης σε κάποιες επιχειρήσεις, μας

βρίσκει αντίθετους. Βέβαια αυτό είναι αρμοδιότητα των ελεγκτικών αρχών.

 Είναι μία ιστορική στιγμή, να ληφθεί μία τέτοιου είδους απόφαση την οποία θέλει η

πλειονότητα  των  δημοτών  μας  καθώς  θα  απελευθερωθεί  ο  χώρος  της  για  πολλές

χρήσεις.  Τα  επόμενα  χρόνια  η  πλατεία  θα  έχει  μια  διαφορετική  όψη,  πιο

ολοκληρωμένη,  πιο  όμορφη  και  αυτό  προσδιορίζεται  από  τα  επίσημα  σχέδια  των

υπηρεσιών του Δήμου μας βάσει της κείμενης νομοθεσίας. Δεν θα μείνουμε μόνο στη

συγκεκριμένη απόφαση αλλά έπεται και συνέχεια αλλαγών και σε άλλα σημεία. Ζητώ

από το Σώμα να πάρει  τη συγκεκριμένη απόφαση για τους πολίτες.  Όλα έχουν ένα

τίμημα.  Το  τίμημα  απέναντι  στο  Σερραίο  δημότη  ναι  το  αναλαμβάνουμε  εμείς  και

θέλουμε να καταθέσουμε αυτή την πρόταση, δηλαδή την απελευθέρωση του εσωτερικού

του συνόλου της πλατείας και τη χρήση αυτής από όλους τους πολίτες”.  

Στη συνέχεια διεξήχθη ονομαστική ψηφοφορία, μεταξύ της πρότασης της υπηρεσίας

και της πρότασης της παράταξης του κ. Φωτιάδη Στέφανου. 

Υπέρ της πρότασης της υπηρεσίας ψήφισαν οι Δημ. Σύμβουλοι κ.κ. Γάτσιος Ιωάννης,

Δεσποτίδης Ιωάννης, Δινάκης Κων/νος, Καδής Γεώργιος, Καρακολίδης Παναγιώτης,

Κατιρτζόγλου  Βασίλειος,  Ματθαίου  Γεώργιος,  Μερετούδης  Δημήτριος,  Μισιρλής

Σπυρίδων, Νυχτοπάτης Γεώργιος, Παλάζη-Τσοχατζίδη Χρυσάνθη, Ταΐρης Γεώργιος,

Τουρτούρας Ιωάννης, Χαλκιόπουλος Αλέξανδρος, Γκότσης Ηλίας, Δούκας Γεώργιος,

Παπαβασιλείου Βασίλειος, Χράπας Παντελής και Γεωργούλας Αντώνιος.  

Υπέρ της πρότασης του κ. Φωτιάδη Στέφ., δηλ. της αναβολής του θέματος, ψήφισαν

οι  Δημ.  Σύμβουλοι  κ.κ.  Φωτιάδης  Στέφανος,  Δρίγκα  Χρυσούλα,  Ηλιοπούλου

Σταλακτή,  Καρασουλτάνη-Σιάκκα  Χρυσούλα,  Μητλιάγκα  Βαρβάρα,  Μιχτσόγλου

Δημήτριος,  Μπουρβάνης  Ζαχαρίας,  Τερζής  Βασίλειος,  Φωτιάδης  Γεώργιος  και

Χρυσανθίδης Βασίλειος.

Το Δημοτικό Συμβούλιο με 19 ψήφους υπέρ της πρότασης της υπηρεσίας, 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

  Α. Τροποποιεί την υπ’ αριθμ. 665/2012 κανονιστική απόφασή του ¨Τροποποίηση

Κανονισμού δράσεων,  χρήσης πεζοδρόμων,  πεζοδρομίων,  πλατειών και  κοινόχρη-

στων χώρων¨, ως προς το σκέλος που αφορά τα τμήματα των κοινοχρήστων χώρων

της  πλατείας  Ελευθερίας  που  δύναται  να  παραχωρηθούν  κατά  χρήση  για  την

ανάπτυξη  τραπεζοκαθισμάτων  και  πιο  συγκεκριμένα  για  την  απαγόρευση  της

ανάπτυξης τραπεζοκαθισμάτων, σταντ,  εμπορευμάτων και άλλων αντικειμένων και

στοιχείων  εντός  του  χώρου  της  πλατείας  Ελευθερίας  όπως  αποτυπώνεται  στο

συνημμένο τοπογραφικό διάγραμμα.   
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  Β. Δίδει εντολή στο Τμήμα Αδειοδοτήσεων & Ρύθμισης Εμπ/κών Δραστηριοτήτων

να  δημοσιοποιήσει  την  παρούσα  κατά  το  πλήρες  κείμενό  της  στον  πίνακα

ανακοινώσεων του Δημοτικού Μεγάρου, σύμφωνα με τις διατάξεις  του άρθρου 116

του Ν. 4555/2018 και περίληψη αυτής σε ημερήσια ή εβδομαδιαία τοπική εφημερίδα.

   Στην απόφαση αυτή:

-  Μειοψήφισαν  οι  Δημ.  Σύμβουλοι  κ.κ.  Φωτιάδης  Στέφανος,  Δρίγκα  Χρυσούλα,

Ηλιοπούλου  Σταλακτή,  Καρασουλτάνη-Σιάκκα  Χρυσούλα,  Μητλιάγκα  Βαρβάρα,

Μιχτσόγλου  Δημήτριος,  Μπουρβάνης  Ζαχαρίας,  Τερζής  Βασίλειος,  Φωτιάδης

Γεώργιος και Χρυσανθίδης Βασίλειος, προτείνοντα την αναβολή του θέματος.

- Ο Δημ. Σύμβουλος κ. Φαρμάκης Παύλος δήλωσε ΠΑΡΩΝ.

Αναθέτει στον κ. Δήμαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

            Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

      ΚΑΤΙΡΤΖΟΓΛΟΥ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ                  ΜΕΡΕΤΟΥΔΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
                      

                                                                                                         ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                               Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

         Σέρρες 14-10-2021

          Πιστό Αντίγραφο

   Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΧΡΥΣΑΦΗΣ  

     Μ. Ε. Δ.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ. Σ.           

                 

  ΑΛΕΞΑΝΔΡΑ ΤΣΟΛΑΚΗ
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